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Interpelacja 1 

 

W czerwcu 2020 roku w związku ze skierowanymi do mnie prośbami od 

mieszkańców, dotyczącymi montażu progów zwalniających na ulicy 

Czarnieckiego , prosiłem w interpelacji o zajęcie się przedmiotową kwestią. W 

mojej ocenie, dzięki temu rozwiązaniu, ruch kołowy po w/w arterii zostałby 

spowolniony, co dodatnio wpłynęłoby na bezpieczeństwo poruszających się po 

niej pieszych i rowerzystów. 

  W niniejszej kwestii UM konsultował się z Powiatowym Zarządem Dróg 

w Ciechanowie, który pismem z dnia 4 sierpnia 2020 r. poinformował o 

warunkach technicznych przedsięwzięcia. Budowa progu zwalniającego przy 

Szkole Podstawowej nr 7 miała zostać zrealizowana wraz z przebudową ul. 

Granicznej lub tuż po jej zakończeniu. Pomimo ukończenia tej inwestycji nadal 

brak progu zwalniającego. 

Proszę o priorytetowe zajęcie się sygnalizowaną przez mnie kwestią. 

 

Radny Rady Miasta Ciechanów 

Jerzy Racki 

 

 


